

===== Agenda/Notulen: overleg Permanente Campagne 2017-12-13 =====

- * Aanvang: 20.30
- * Locatie: Mumble
- * Volgende vergadering: <https://pad.piratenpartij.nl/p/pc2017-12-20>
- * Aanwezig PC: Abram, Maarten, David, Roel, Roelof, Vincent B, Wietze, Jona (15 min later)
- * Aanwezig overig: Frodo Leontien(va 21:15)
- * Afgemeld: Rico, Saskia, Sjoerd,

Relevante informatie

-
- Notulen vorige vergadering: <https://pad.piratenpartij.nl/p/pc2017-12-06>
- Voorlopige opzet doel, rollen, en verantwoordelijkheden pc:
- <https://nl.glassfrog.com/organizations/9905#circle-26270>
- Voorlopige opsomming projecten pc:
- <https://trello.com/b/uTg6goma/permanente-campagne>
- Notulen en besluitenlijst:
- <https://wiki.piratenpartij.nl/werkgroep:permanentecampagne>
- Informatie aangaande roloverleg en actieoverleg holarchie:
 - <http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/ActieOverleg-PPNL.pdf>
 - <http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/ActieOverlegBack-PPNL.pdf>
 - <http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/RolOverleg-PPNL.pdf>
 - <http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/RolOverlegBack-PPNL.pdf>

Opening / mededelingen

Roelof Roessing aanwezig (comstrat)

Roel van Dijnen (PP Eindhoven) aanwezig, komt meeluisteren wat stand van zaken is. PPE is opgericht, deelname GR lijkt niet waarschijnlijk.

Sjoerd de Boer heeft aangegeven zich terug te trekken uit PC en zich te focussen op PPU

Verzoek Rico mbt Nederlandse Leeuw
Abram is even afwezig ivm technische issues, Maarten neemt over

Actieoverleg

- <https://trello.com/b/uTg6goma/permanente-campagne>
Geen acties die aandacht behoeven

Abram is terug en neemt vergadering weer over

Vaststellen agenda

1. Evenementen / agenda items aandragen (Roelof)

Voor het aanmaken van een evenement zou ik nog een duidelijker protocol opstellen, niet als verplichting, maar om een helder raamwerk te hebben wat een standaard manier is om een

evenement onder de aandacht te brengen en welke plek/link centraal staat om het evenement de delen. Proberen we hoofdzakelijk te verwijzen naar de facebook pagina's, naar de agenda op de website, of nog anders?

Een simpel voorbeeld:

- 1. plaats evenement in agenda van landelijk (contact persoon?)*
- 2. publiceer op de lokale facebook pagina (+foto +300 woorden tekst)*
- 3. stuur het via de mailinglijst (?)*
- 4. eventuele links naar agenda? of naar link naar facebook pagina via twitter/signal/ andere media?*

Roelof kwam op dit idee naar aanleiding van een gesprek over de inrichting van het huidige het redactieproces

'Als ik nu iets wil organiseren, wat is de eerste stap? Bij wie kan ik terecht?'

David: op de Wiki een stappenplan publiceren kan nuttig zijn.

Maarten: er moet een (beperkt) redactieproces zijn. Er kan een afweging moeten worden gemaakt (bijv. is dit een 'piraten' event?)

Roel: we moeten 'swarmwise' wel faciliteren.

Het bovenstaande voorstel aangaande een nieuwe werkwijze voor het 'indienen van agenda items voor de landelijke site' zal aanstaande zondag in detail worden besproken.

2. PPEU Programma (David)

<http://wnntt.eu/>

Maarten: Wat is het tijdsplan? Verkiezingen in mei 2019 (?) Wat is de urgentie?

So...let's make it happen! PPI would like to start bringing together international coordinators and representatives from both members and non-member parties, as well as individuals interested in Pirate Activism, at least once per month. What we do is completely up to you. There are a few things we have in mind, such as international support for Pirate Parties during election time—several countries have elections in the coming months, such as Germany and Norway, to name a couple. There's also unified global actions and campaigns around specific issues of our choosing, like mass surveillance or net neutrality. These meetings will also be good opportunities to give regular reports on what Pirates are up to in various countries, including strategy discussions and in general, helping and learning from each other.

Onderlinge afstemming met de LR.

Voorstel uitwerken voor het opzetten van programmacommissie, af te ronden voor de eerstvolgende ALV in januari.

3. AP / DFW actie - bezwaar indienen

<https://autoriteitpersoonsgegevens.nl/nl/nieuws/ap-geeft-groen-licht-voor-verwerking-persoonsgegevens-door-dutch-filmworks>

Bent u belanghebbende? Dan kunt u beroep instellen tegen het besluit van de AP bij de rechtbank. U heeft 6 weken de tijd om een beroepschrift in te dienen. Deze termijn loopt vanaf 6 december 2017, de datum waarop het besluit is gepubliceerd in de Staatscourant.

Maarten gaat opbellen voor afspraak inzage in onderliggende stukken tbv eventueel bezwaar. Maarten neemt contact op met BoF om te informeren wat BoF wil gaan ondernemen (evt

ondersteunen in plaats van zelf actie)

Maarten neemt contact op met Vincent vdV over evt vervolg

Wietze heeft ook aangegeven interesse te hebben in de 'onderliggende stukken', kan eventueel bijdragen.

Het besluit en de onderliggende stukken liggen ter inzage van maandag t/m vrijdag tussen 10.00 en 16.00 bij de AP, Bezuidenhoutseweg 30 te Den Haag.

4. Nieuwe wiki opzet

Ter info, wiki PC heeft een nieuwe indeling waar ook een aparte besluitenlijst in is opgenomen (niet voor acties maar voor afspraken over processen e.d.)

<https://wiki.piratenpartij.nl/werkgroep:permanentecampagne>

<https://wiki.piratenpartij.nl/werkgroep:permanentecampagne:werkwijzestructuur>

<https://wiki.piratenpartij.nl/werkgroep:permanentecampagne:besluitenlijst>

<https://wiki.piratenpartij.nl/werkgroep:permanentecampagne:notulen>

Indien het voorstel aangaande de verwerking van agenda items op de landelijke site wordt aangenomen, kan informatie over de nieuwe werkwijze op de Wiki worden toegevoegd.

5. Gebruik van Signal groep PC

Voornemen om Signal PC op te heffen en over te stappen op mailinglijst en mumble als de communicatiekanalen.

Verzoek aan (met name de mensen die al wat langer meelopen) dit te laten bezinken

Leontien: dat lijkt wel een radicale maatregel, wellicht is het een betere optie om etiquette op te stellen / te hanteren

David: Signal is niet geschikt voor discussie. Opheffen is echter niet nodig. Beperk Signal tot herinneringen aan en communicatie over activiteiten waar we ons al aan gecommitteerd hebben.

6. Toelichting last-minute aanpassingen subsidieaanvraag

In grote lijnen is de aanvraag gelijk gebleven, Frodo heeft financiële onderbouwing gedaan en op gebied van events meer "gestandaardiseerd", met daarin ruimte voor eigen invulling.

David: Qua bijeenkomsten optimistisch geweest met aanvraag, ruim aangehouden (best case scenario). Wanneer iets niet lukt moeten we terugstorten.

Frodo gaat nog kijken waar de mogelijkheid zit als je over/onder budget gaat (qua verantwoording)

David en Frodo hebben morgen indien nodig nog contact, aanvraag gaat er morgen uit.

7. Subcirkel Sleepwetcampagne

Pad overleg 12-12-17: <https://pad.piratenpartij.nl/p/pcs2017-12-12>

<https://share.piratenpartij.nl/index.php/s/Dorn0MEueIAGDsQ> (Afbeelding Sleepwetcirkel)

<https://share.piratenpartij.nl/index.php/s/Bqnk7Umzl7JjKjY> (Tekst Sleepwetcirkel)

<https://share.piratenpartij.nl/index.php/s/ajRerGPGWbgK3YH> (Afbeelding Permanente Campagnecirkel)

Link van VincentB -> <https://share.piratenpartij.nl/index.php/s/wtjfK3XaAOeZ8Ap>

Afspraken die structuur en effectiviteit cirkel borgen:

- Deelname overleg: Alleen voor actieve leden (rol + verantwoordelijkheden opnemen)
 - Mensen die deelnemen moeten dingen oppakken, of de groep verlaten.
- Lead link / voorzitter bepaalt de onderwerpen en stuurt discussie zodat inhoud centraal blijft
- Zaken die besproken worden moeten binnen het kader van de organisatie
- Sleepwetcampagne vallen, focus op nu en verder
- Acties bijhouden in Trello
- Bij afwezigheid afmelden bij leadlink
- speel de bal eerst naar de spits

David wil als lead link van de Sleepwetcirkel Rico en Jona gaan benaderen voor ondersteuning woordvoerder / reservewoordvoerders.

Rondvraag

Leontien: Wil evt boodschappen doen voor zondag. Er is drinken, dat is voldoende. David stelt prijs op ribbelchips (paprika).

Jona: Geen nieuwsbrief gezien, hoe staat het daarmee? Frodo checkt hoe het met mailing zit voor kopij. Nieuwsbrief volgt zondag.

=== ACTIES ===

Voorstel uitwerken voor het opzetten van programmacommissie, af te ronden voor de eerstvolgende ALV in januari. (David)

Maarten gaat opbellen voor afspraak inzage in onderliggende stukken tbv eventueel bezwaar. Maarten neemt contact op met BoF om te informeren wat BoF wil gaan ondernemen (evt ondersteunen in plaats van zelf actie)

Maarten neemt contact op met Vincent vdV over evt vervolg DFW

<https://trello.com/b/uTg6goma/permanente-campagne>

=== BESLUITEN ===